
P R O T O K Ó Ł  Nr III/10 
z  sesji Rady Gminy Komarówka Podlaska  

odbytej w dniu 30 grudnia  2010 roku w godzinach  900- 1200 

 
Obecni  radni  wg  załączonej  listy  obecności. 

Obecni  sołtysi  wg  załączonej  listy  obecności. 
Ponadto w sesji uczestniczyli: Wójt Gminy p. Ireneusz Demianiuk, Sekretarz Gminy  
p. Teresa Magier, Skarbnik Gminy p. Teresa Maksymiuk, radny Rady Powiatu  
p. M. Bartoś, Dyr. Zespołu Szkół Samorządowych p. Magdalena Chrzanowska,  
Dyr. Przedszkola p. Urszula Wołodko,  Kierownik GOPS p. Krystyna Wetoszka,  
 
Porządek obrad: 
1.Otwarcie  i sprawy organizacyjne  

-  stwierdzenie quorum 
      -  przyjęcie  protokołu z poprzedniej sesji 
      -  ustalenie porządku obrad. 
2. Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym: 
    - Przewodniczącej Rady Gminy 
    - Wójta  Gminy 
    - Przewodniczących stałych komisji Rady Gminy 
3. Uchwalenie  budŜetu Gminy na rok 2011 
    a/ odczytanie projektu uchwały budŜetowej wraz z uzasadnieniem, 
    b/  odczytanie opinii komisji stałych rady gminy, 
    c/ dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie, 
    d/ głosowanie  nad projektem uchwały budŜetowej 
4. Podjecie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 
5. Przyjęcie planu pracy Rady Gminy i stałych komisji  Rady Gminy na rok 2011. 
 a/  Komisji Rewizyjnej 
b/  Komisji Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu 
c/  Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych 
6/ Podjęcie uchwał w sprawie  
    a/ zmiany budŜetu gminy na 2010 rok 
    b/ wysokości ekwiwalentu pienięŜnego dla członka ochotniczej straŜy poŜarnej, który  
        uczestniczył w działaniu ratowniczym lub szkoleniu poŜarniczym  organizowanym przez  
        Państwową StraŜ PoŜarna lub gminę. 
7.  Interpelacje i  zapytania. 
8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
9. Wolne wnioski. 
10. Zamknięcie  obrad. 
 
Przewodnicząca  Rady  Gminy p . Marta Grabińska  - dokonała otwarcia  sesji. Powitała 
wszystkich  przybyłych. 
a/ stwierdziła  na podstawie  listy  obecności, iŜ Rada  jest  władna  do  podejmowania  
uchwał  poniewaŜ  na  15  radnych  ustawowego  składu  w  sesji  uczestniczy 14 
/ nieobecna  radna Joanna Krupska – nieusprawiedliwiona/.   
b/ protokół z  ostatniej  sesji był wyłoŜony do wglądu, proponuję  przyjęcie bez odczytywania 
Poprosiła o  uwagi – uwag nie zgłoszono. 
Protokół z  ostatniej sesji został  przyjęty  jednomyślnie – 14 za. 
c/ proponowany porządek obrad Państwo  otrzymali , Pan Wójt  wystąpił z wnioskiem o  
wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał w sprawie: 



- wieloletniej prognozy finansowej  -  wiąŜe się to z projektem budŜetu więc proponuję  ujęcie  
   w porządku obrad jako pkt. 4 
- wysokości ekwiwalentu pienięŜnego dla członka ochotniczej straŜy poŜarnej, który  
   uczestniczył w działaniu ratowniczym lub szkoleniu poŜarniczym  organizowanym przez  
   Państwową StraŜ PoŜarna lub gminę -  proponuję ująć jako pkt 6b. 
Poprosiła o uwagi i inne propozycje. 
Nie zgłoszono. 
 
Porządek obrad został  przyjęty jednogłośnie – 14 za. 

 
Ad.2. Przewodnicząca  Rady  Gminy p . Marta Grabińska   - w okresie międzysesyjnym  
uczestniczyłam w posiedzeniach komisji  stałych Rady Gminy   
Pełniłam dyŜur w Urzędzie Gminy  oraz  wzięłam udział w spotkaniu opłatkowym w  
Brzozowym Kącie. 
 
Wójt Gminy -   w  czasie od ostatniej sesji   podpisaliśmy umowę  i  pozyskaliśmy środki 
finansowe z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich  działanie Odnowa i rozwój wsi na 
remont budynku po byłym przedszkolu   na projekt pn. „rozbudowa wraz z remontem 
budynku Domu Kultury w Komarówce Podl. „ – pozyskaliśmy środki finansowe w kwocie 
500 tys. zł. 
- został podpisany aneks do umowy z Samorządem Województwa na remont świetlic 
wiejskich. Aneks dotyczy zmiany wartości projektu po przeprowadzonym i zatwierdzonym 
postępowaniu o zamówienie publiczne. 
- podpisałem umowę z LUBZEL -  na konserwację urządzeń, 
- uzupełniliśmy wniosek o zakup samochodu straŜackiego do Przegalin DuŜych, 
- zostały wykonane ławki  do Derewicznej, 
- brałem udział w pracach Komisji Rady Gminy, 
 - na bieŜąco przyjmowałem i interesantów. 
 
Przewodniczący  Komisji  BudŜetowej p. Tomasz Weremczuk -   Komisja   nasza spotkała 
się 28 grudnia br.,  omawialiśmy  projekt  budŜetu na 2011 rok. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty p. Bogdan Wetoszka -  nasza Komisja  spotkała się  
27 grudnia br.  omawialiśmy :  -  projekt budŜetu gminy na 2011 rok oraz zapoznaliśmy się z  
- Programem Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
- Programem Przeciwdziałania Narkomanii 
- Programem współpracy Gminy Komarówka Podl. z organizacjami pozarządowymi.  
 
Przewodniczący  Komisji Rewizyjnej p. Jan  Abramczuk -  Komisja  nasza odbyła  
posiedzenie 22 grudnia br. zajęliśmy się kontrolą przetargów przeprowadzonych w 2010 roku. 
 
Ad.3. Wójt Gminy – Państwo radni  otrzymali projekt budŜetu,  do tego projektu po 
dyskusjach na posiedzeniach Komisji stałych wprowadziłem pewne poprawki – zmiany: 
-  zwiększyłem środki na ORLIK , o 200 tys. zł., 
- zmniejszyłem dotację  na GCK / 10 tys. zł/  i Bibliotekę / 20 tys. zł./. 
- zmniejszyłem dotację dla GOPS – 30 tys. zł. na pobyt mieszkańców w domach opieki, 
- zwiększyłem środki na remont pomieszczeń na poddaszu w remizie OSP w Komarówce  
  Podl. 
-  koszt remontu Domu Ludowego w Wólce Komarowskiej przenosimy na zadanie unijne 
    / fundusz sołecki będzie wkładem własnym/. 



W projekcie budŜetu mamy sporo duŜych zadań ze względu na moŜliwości pozyskania 
środków unijnych : 
- wodociąg,  
-  remont i rozbudowa budynku po byłym przedszkolu, 
- budowa ORLIKA, 
- schetynówka – Przegaliny Małe – Brzeziny – Przegaliny DuŜe, inwestorem jest powiat, 
uzyskał  juŜ dofinansowanie i chcemy to wykonać, 
- budowa  drogi w Kolembrodach / Zakanał/. 
- złoŜony jest wniosek  na zakup samochodu straŜackiego do Przegalin DuŜych , jeŜeli będzie 
ocena pozytywna to będziemy to zadanie realizować, 
-  zostały zabezpieczone środki  na odwodnienie ul. Lubelskiej i Osiedlowej, 
- został wyodrębniony fundusz sołecki, 
- zostały  zabezpieczone środki  na „Wrota Lubelszczyzny”, 
- zostały zabezpieczone środki na wykonanie dokumentacji  na wodociąg. 
Co do projektu budŜetu mamy opinie RIO – są pozytywne. 
Deficyt obliguje nas wszystkich  do racjonalnego wydatkowania środków  tak by na koniec 
roku zejść do jak najniŜszej kwoty. 
 
Skarbnik Gminy – projekt budŜetu był złoŜony w terminie, został przekazany do radnych, 
opinie RIO mamy ,  Komisje analizowały projekt i teŜ będą ich opinie. 
UwaŜam,  Ŝe wszyscy zapoznali się z projektem budŜetu i powinniśmy  go przedyskutować. 
 
Pan Krzysztof Stańko -  wodociąg w Przegalinach DuŜych – jaki teren ma obejmować? 
 
Wójt Gminy – dokumentacja obejmuje sieć z przyłączami  i będzie przygotowana na cały 
obszar, jeŜeli będzie moŜliwość  pozyskania środków to wystąpimy z wnioskiem. 
 
Radna Renata Łukaszuk – czy zostały zabezpieczone środki na rozbudowę remizy w 
Kolembrodach? 
 
Wójt Gminy – na chwilę obecną nie, ale budŜet to sprawa dynamiczna i jeŜeli będą jakieś 
pieniądze  to będziemy to robić, potrzebne są środki rzędu 30 tys. zł. 
Zdjęliśmy środki z GOPS ale musimy mieć tego świadomość, Ŝe  najprawdopodobniej 
będziemy musieli je uzupełnić. 
W Zespole Szkół teŜ nie wiemy czy wystarczy nam zaplanowanych środków. 
 
Skarbnik Gminy – przedstawiła opinię RIO w sprawie  zaopiniowania przedłoŜonego przez 
Wójta Gminy Komarówka Podl. projektu uchwały budŜetowej na 2011 r. – opinia pozytywna, 
oraz  w sprawie  deficytu – opinia pozytywna. 
 
Przewodniczący  Komisji  BudŜetowej p. Tomasz Weremczuk -   opinia naszej Komisji 
jest pozytywna. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty p. Bogdan Wetoszka -  nasza Komisja   nie opiniowała 
projektu budŜetu ale zapoznaliśmy się  treścią i uwag nie ma. 
 
Przewodniczący  Komisji Rewizyjnej p. Jan  Abramczuk – opinia naszej Komisji jest 
pozytywna. 
 



Pan Józef Wiszniewski – sprawa  wód  nawierzchniowych, są trudności w tym temacie,  czy 
temat ten był rozwaŜany na posiedzeniach Komisji? 
Zmniejszona dotacja  dla GOPS – nasze społeczeństwo jest ubogie i potrzebuje pomocy. 
 
Wójt Gminy – problem wód powierzchniowych związany jest z utrzymaniem urządzeń 
szczegółowych ale to nie jest nasza kompetencja, moŜemy tylko dyskutować, środków na taki 
cel nie moŜemy przeznaczyć w budŜecie gminy.  Mamy środki na zarządzanie kryzysowe i 
jeŜeli zajdzie taka konieczność to będziemy z nich korzystali. 
Temat ten jest dyskutowany ale nie ma inicjatywy oddolnej by go ruszyć, by wznowić 
działalność KSW,  wówczas rolnicy musieliby płacić składki  na KSW gdyŜ jest to 
podstawowe źródło funkcjonowania KSW. 
Sprawa   jest bardzo waŜna, ale Rada Gminy  nie uzdrowi tej sytuacji uchwałą gdyŜ  
potrzebna jest inicjatywa oddolna oraz  racjonalne gospodarowanie  środkami. 
GOPS – pomoc jest, staramy się by pomagać tym co potrzebują  ale niektórzy to 
wykorzystują. 
Wskazanie osób potrzebujących  jest  rolą pracowników GOPS ale teŜ i sołtysa. 
Środki zdjęte z GOPS to środki planowane na odpłatność  za pobyt w  domach  pomocy 
społecznej – nie wiadomo ile środków będziemy na ten cel potrzebowali, jeŜeli zajdzie taka 
konieczność to będziemy musieli im dołoŜyć. 
 
Skarbnik Gminy – przedstawiła zestawienie zmian w projekcie budŜetu, a  następnie 
przedstawiła projekt uchwały  w sprawie uchwalenia budŜetu gminy na 2011 rok. 
 
 Uchwała w sprawie  uchwalenia  budŜetu gminy na 2011 rok  została podjęta  
jednomyślnie – 14 za i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.4. Skarbnik Gminy – projekt uchwały radni otrzymali, Pan Wójt widzi potrzebę 
zaciągnięcia tego kredytu – opinia RIO jest. 
 
Radny Bogdan Wetoszka – padło stwierdzenie, Ŝe nie będziemy  mogli zaciągać juŜ  więcej 
kredytu a  co będzie wówczas jeŜeli zajdzie taka konieczność, czy będziemy mogli zaciągnąć 
kredyt przynajmniej krótkoterminowy? 
 
Skarbnik Gminy – krótkoterminowy to nie bardzo nas urządza, taki zaciągamy wówczas, 
gdy mamy pewność, Ŝe będziemy mieli środki na spłacenie go. 
Zmieniła się ustawa o finansach publicznych i nikt nie pozwoli nam tych wskaźników 
przekroczyć. 
Pan Wójt ma tego świadomość, Ŝe trzeba będzie oszczędnie i racjonalnie gospodarować. 
Nasze dochody nie są wielkie.  Przy opracowywaniu projektu budŜetu nikt nie pozwoli nam 
na planowanie kredytów. 
Przedstawiła  opinię RIO co do  uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 
2011-2019. 
Przedstawiła projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 
 
 Uchwała w sprawie wieloletniej prognozy finansowej  została podjęta 
jednomyślnie – 14 za i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.5.Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy p . Grzegorz Grzesiakowski    -- przedstawił 
plan pracy Rady Gminy  na 2011 rok. 
 



 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – p. Jan Abramczuk -  przedstawił plan pracy 
Komisji na 2011 rok. 
 
Przewodniczący Komisji  BudŜetu i Spraw Gospodarczych p. Tomasz Weremczuk  
– przedstawił plan pracy Komisji na 2011 rok. 
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury , Zdrowia  i Spraw Społecznych p. Bogdan 
Wetoszka – przedstawił plan pracy Komisji na 2011 rok. 
 
Sekretarz Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady 
Gminy i jej stałych Komisji na 2011 rok. 
 
 Uchwała w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy i jej stałych Komisji na 
2011 rok została podjęta  jednomyślnie – 14 za  i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.6a/. Skarbnik Gminy – przedstawiła propozycje zmiany budŜetu gminy na 2010rok. 
 
Przewodniczący Komisji  BudŜetu i Spraw Gospodarczych p. Tomasz Weremczuk  
- opinia  naszej Komisji jest pozytywna. 
 
Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany budŜetu gminy na 2010 
rok. 
 
 Uchwała w sprawie zmiany budŜetu gminy na 2010 rok została podjęta 
jednomyślnie – 14 za  i stanowi załącznik do protokołu. 
 
6b/. Wójt Gminy – chodzi o zmianę uchwały, która określa ekwiwalent  za udział straŜaków 
w akcjach p. poŜ.  głównie  o straŜaków  z Brzozowego Kąta  którzy  zajmują się 
odśnieŜaniem, praca ich jest cięŜka, głównie odbywa się nocą , trzeba być w gotowości  
o kaŜdej porze dnia i nocy. Dotychczas otrzymywali 10 zł. za 1 godzinę, trochę to za mało, 
proponujemy  1/200 przeciętnego  wynagrodzenia  tj. ok. 16 zł. 
 
Sekretarz Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie  wysokości ekwiwalentu 
pienięŜnego dla członka ochotniczej straŜy poŜarnej, który  uczestniczył w działaniu 
ratowniczym lub szkoleniu poŜarniczym  organizowanym przez  Państwową StraŜ PoŜarną 
lub gminę. 
 
 Uchwała w  sprawie wysokości ekwiwalentu pienięŜnego dla członka ochotniczej 
straŜy poŜarnej, który  uczestniczył w działaniu ratowniczym lub szkoleniu poŜarniczym  
organizowanym przez  Państwową StraŜ PoŜarną lub gminę  została podjęta 
jednomyślnie – 14 za i stanowi  załącznik do protokołu. 
 
Radny Jan Borowik – czy straŜakowi odśnieŜającemu własnym sprzętem będzie naleŜał się 
taki ekwiwalent? 
 
Wójt Gminy – moŜe odśnieŜać na zasadzie umowy – zlecenia lub w czynie społecznym. 
 
Ad.7. Pan Tadeusz Radczuk -  kaŜda wieś ma światło,  remontowane są świetlice i drogi a u 
nas nie ma światła ulicznego,  nie ma świetlicy i nie ma drogi dojazdowej do gminy. 



Prosiłem  marszałka województwa  o pomoc i otrzymałem odpowiedź , by Pan Wójt wystąpił 
z wnioskiem  na naszą drogę  - tą informację przekazałem Panu Wójtowi . Potem były radny  
p. Grzegorz Domański oświadczył mi, Ŝe będzie u nas wysypany 1 km drogi ŜuŜlem. 
Marszałek Sosnowski specjalnie przyjeŜdŜał  zobaczyć naszą drogę  i obiecał mi 50 tys. zł. 
które potem zostały przyznane. Z tej naszej drogi korzystają nie tylko  mieszkańcy  wsi 
Przegaliny Małe ale i innych wsi.  Przyznane 50 tys. zł. to są środki  na  naszą drogę. 
Co ja teraz mam robić – uwaŜam, Ŝe nadal trzeba kogoś prosić. 
 
Radna Renata Łukaszuk – u nas koniecznością jest dokończenie budowy drogi powiatowej 
– odcinek za mostem. 
 
Pan Kazimierz Szymanek -  droga do Jasińskiego – most jest tam dobry , potrzebna jest 
naprawa odcinka tej drogi  ok. 800m. zaś  na drodze obok mnie  most jest w złym stanie, 
uwaŜam,  Ŝe naleŜałoby naprawić ten odcinek drogi i  cały ruch  skierować tamtędy. 
 
Pan Krzysztof Stańko – pytanie do radnego powiatowego -  czy będzie budowana droga 
Wisznicka w 2011roku? 
 
Pan Kazimierz Szymanek – podziękował Panu Wójtowi za odśnieŜanie , drogi lokalne są 
odśnieŜane na bieŜąco. 
 
Pan Tadeusz Radczuk – podziękował za Ŝyczenia świąteczne. 
 
Wójt Gminy – odpowiem na pytania z poprzedniej sesji : 
- dokumentacja na drogę  Brzeziny – Przegaliny Małe była robiona w 1999 roku, 
- nieobecność dzieci  w szkole  ze względu na autobus nie jest liczona do frekwencji, 
- oficjalnie autobus w Derewicznie ma  jechać na koniec wioski. 
 
Radny Jan  Borowik – określić czas oczekiwania ucznia na przystanku. 
Nie dojechał autobus szkolny, Pani nauczycielka weszła do klasy gdzie było kilku uczniów 
widziała, Ŝe przyczyną nieobecności  reszty  jest to, Ŝe nie  dojechał autobus  więc po co pisać 
im nieobecność. Jest teŜ nadzór w autobusie i taką sytuację winna zgłosić  Pani  nadzorująca. 
 
Wójt Gminy – co do dróg i światła  to wszystko się zgadza ale to są sprawy budŜetowe, 
budŜet musimy tak podzielić by zrobić po kolei wszystko. Przegaliny Małe  miały zrobioną 
drogę asfaltową, będą miały drogę obok  p. Kondraciuka, zdajemy sobie sprawę, Ŝe potrzeby 
są, Ŝe ten  nasz budynek źle wygląda  ale potrzebne są na to niemałe środki. Będziemy  coś 
robić. 
Remont drogi został wstrzymany warunkami atmosferycznymi , mamy 3  tys. ton tłucznia, 
który będzie dowieziony na razie inwestycja została wstrzymana. 
Wniosek  był złoŜony w kwietniu i miał  być wykonany remont tej drogi. Mam nadzieję, Ŝe 
ok. maja  będziemy tą drogę kończyć . 
Wyjazd z wioski jest, moŜe drogą okręŜną  ale jest. 
Oświetlenie uliczne – w kaŜdej miejscowości  i na kaŜdej drodze oświetlenia nie 
wybudujemy. 
Musimy skupić się na zadaniach większych ale będziemy teŜ myśleli o tych mniejszych 
potrzebach. 
Remont odcinka drogi za mostem w Kolembrodach- będzie to zaleŜało w duŜej mierze od 
kosztu schetynówki, jeŜeli zostaną  jakieś środki to będziemy myśleli o tej drodze  obok  
p. Jasińskiego, w tej chwili nie jest to  planowane. 



Zakład Usług Komunalnych -  wniosek  o dofinansowanie został złoŜony i  pierwsza decyzja 
jest odmowna, złoŜyliśmy odwołanie i czekamy. 
Uzasadnienie odmowy – Ŝe gmina jest jedynym udziałowcem . 
UwaŜam, Ŝe  naleŜy nie czekając na decyzję Prezesa Agencji kupić ten ciągnik i beczkę do 
wywozu szamba. 
 
Pan Tadeusz Radczuk – uwaŜam, Ŝe nie wszystko jest w porządku , wniosek miał być 
złoŜony do 15 stycznia br.  i ze wskazaniem  konkretnie na naszą drogę 
Proszę o odpowiedź na piśmie. 
 
Wójt Gminy – drogi są remontowane na bieŜąco, proszę o trochę zrozumienia, złych dróg 
mamy wiele. 
Nie składaliśmy  wniosku do FOGR na drogę Przegaliny Małe – Brzeziny tylko na drogę w 
Wólce Komarowskiej obok p. Koroluka  co spowodowało, Ŝe zluzowały się inne środki i 
mogłem  przystąpić do remontu drogi w Przegalinach Małych , planowany był remont drogi 
kruszywem i warstwa asfaltu. Pieniądze nam zostały, dostawa kruszywa jest zagwarantowana  
ale czy jest zasadne sypanie tego kruszywa w śnieg. 
Mogę dać Panu odpowiedź na piśmie ale nic innego  nie napiszę niŜ tutaj powiedziałem. 
 
Pan Tadeusz Radczuk – marszałek  Sosnowski chce nam pomóc , jest to jedyna  nasza droga 
dojazdowa. Środki  były  w budŜecie roku 2010 a teraz uchwalony został budŜet na 2011 rok i  
juŜ ich nie ma, trzeba  starać  się  od nowa. 
 
Wójt Gminy – przecieŜ mówię o konkretnym  zadaniu i umowa będzie zrealizowana,  
realizacja przeciągnęła się w czasie  gdyŜ dostawca kruszywa miał problemy na kopalni a 
potem przeszkodziły warunki  atmosferyczne. 
 
Pan Mirosław Bartoś- jedyną szansą na drogę  w Kolembrodach jest  jak powiedział Pan 
Wójt schetynówka, jeŜeli zostaną tam jakieś środki to wykorzystamy je na ta drogę. 
Co do drogi Wisznickiej   - to wiem tyle co i Pan sołtys, trzeba pytać posłów , uwaŜam, Ŝe za 
duŜych szans to nie ma ale moŜe któryś poseł coś wywalczy. 
 
Pani Magdalena Chrzanowska – nieobecność uczniów -  nie moŜemy pisać nieobecności 
jeŜeli uczniów nie ma, gdyŜ jest to zaniedbanie z naszej strony, musimy wpisać, ale jest to 
nieobecność usprawiedliwiona. 
Prosiłabym by jazdą autobusów  szkolnych  zajął się p. Ilczuk, gdyŜ kierowcy autobusów 
dzwonią do mnie i  pytają czy mają jechać, czy drogi są  przejezdne – moŜe  Urząd Gminy 
koordynował by tą sprawę. 
 
Pan Sławomir Ilczuk – sprawa dostawy ŜuŜlu – I przetarg był uniewaŜniony,  
II przetarg wygrał ten przewoźnik co wozi i w ten sposób to się przeciągnęło w czasie. 
Pieniądze nie zginęły,  zostały włączone  w zamówione kruszywo – zwiększona została ilość 
kruszywa. 
 
Pan Kazimierz Szymanek -  wyremontować naszą drogę by mogły przejeŜdŜać cięŜkie 
samochody. 
 
Pani Magdalena Chrzanowska – naleŜy zachęcać dzieci by uczęszczały do naszych szkół, 
wówczas  byłyby większe oszczędności w budŜecie. 
 



Ad.10. Przewodnicząca Rady Gminy p. Marta Grabińska – po wyczerpaniu porządku 
obrad  dokonała zamknięcia  obrad sesji. 
Podziękowała  wszystkim za udział. 
 
 Na tym protokół  zakończono i podpisano. 
 
 Protokolant     Przewodnicząca Rady  Gminy 
 
        Wiesława Troć                       Marta  Grabińska 
 
 
 Protokół  sporządzono dnia  12 stycznia   2011 roku 
 Przekazano Sekretarzowi Gminy dnia  13 stycznia   2011r. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



WYKAZ  UCHWAŁ 
RADY GMINY  KOMARÓWKA PODLASKA 

podjętych na sesji  w  dniu   30 grudnia   2010 roku 
 
 
Uchwała Nr III/14/2010    w sprawie uchwalenia budŜetu gminy na 2011 rok. 
 
Uchwała Nr III/15/2010  w  sprawie wieloletniej prognozy finansowej 
 
Uchwała Nr III/16/2010  w  sprawie  przyjęcia planu pracy Rady Gminy i jej 
stałych Komisji na 2011 rok . 
 
Uchwała Nr III/17/2010  w  sprawie   zmiany budŜetu gminy na 2010 rok. 
 
Uchwała Nr III/18/2010  w  sprawie  wysokości ekwiwalentu pienięŜnego dla 
członka ochotniczej straŜy poŜarnej, który  uczestniczył w działaniu 
ratowniczym lub szkoleniu poŜarniczym  organizowanym przez  Państwową 
StraŜ PoŜarną lub gminę  
   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


